
O nas - Tekst łatwy do czytania (ETR) – Wydziały Zamiejscowe 

Kontakt do Wydziałów Zamiejscowych Okręgowego Urzędu  

Miar w Poznaniu w języku łatwym do czytania 

ETR (EASY TO READ) 

 

Jesteśmy nie tylko w Poznaniu, ale również w: 

Pile 

tel.  67 2141 615 

 

oum.poznan.pila@poczta.gum.gov.pl 

 

Adres: ul. Śniadeckich 11, 64-920 Piła 

 

Lesznie 

tel. 65 5268 563 

 

oum.poznan.leszno@poczta,gum.gov.pl 

 

Adres: ul. Dekana 4, 64-100 Leszno 

 

Kaliszu 

tel. 62 7663 744 

 

oum.poznan.kalisz@poczta.gum.gov.pl 

 

Adres: ul. Piwonicka 7/9, 62-800 Kalisz 
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Gnieźnie 

tel. 61 4261 507 

 

oum.poznan.gniezno@poczta.gum.gov.pl 

 

Adres: ul. Papieża Jana Pawła II 5, 62-200 Gniezno 

 

 

Koninie 

tel. 63 2423 378 

 

oum.poznan.konin@poczta.gum.gov.pl 

 

Adres: ul. Poznańska 84, 62-502 Konin 
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